
Protokół Nr XIV/2012 

z XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 30 marca 2012 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało od godz. 
13.00 do godz. 16.00.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pan mgr Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka
3. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
4. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
5. Pan Andrzej Popławski- Radca Prawny
6. Dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych
7. Kierownicy gminnych j ednostek organizacyj nych
8. Dyrektorzy placówek oświatowych Gminy Dąbrówka
9. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
10. Delegacja mieszkańców wsi Guzowatka.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XIV 

sesją Rady Gminy Dąbrówka następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków przez Komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchwał:
a) W sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole 

publiczne prowadzone przez Gminę Dąbrówka
b) W sprawie zawiadomienia o przekazaniu podania mieszkańców wsi

Guzowatka, gmina Dąbrówka dotyczącego lokalizacji przystanku
autobusowego przy drodze powiatowej nr 207 we wsi Guzowatka do
rozpatrzenia Zarządowi Powiatu Wołomińskiego

c) W sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrówka

d) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków na 
fundusz sołecki w roku 2013.



e) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie

f) W sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Europejskim Funduszu 
Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie

g) W sprawie zmiany budżetu gmina na rok 2012.
h) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2012-2018.
i) W sprawie rozpatrzenia skarg Pana

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii za 2011 rok.

8. Przyjęcie sprawozdania Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego 
za 2011 rok.

9. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
10. Sprawy różne i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem ww. 
porządku obrad w zaproponowanym kształcie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek obrad w głosowaniu jawnym

15 głosami „za”

przy obecności 15 Radnych

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XIV Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 
Dąbrówka. Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, że w dzisiejszych obradach 

zgodnie z listą obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad

Sekretarzem obrad został Pan Aleksander Załęski, który w głosowaniu jawnym został 
wybrany

- j e d n o g ł o ś n i e -



Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Do protokołu z ostatniej sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli.
Prowadząca obrady porosiła Radnych o przegłosowanie.

Protokół Nr XIII/2012 

z dnia 16 lutego 2012 roku 
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za”
przy obecności 15 Radnych

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego Pan 

Janusz Getka poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się dnia 28 lutego 2012r .

Na którym podjęto następujące wnioski:

- Pismo mieszkańców wsi Guzowatka w sprawie przywrócenia oznakowania przystanku 

autobusowego pierwszego od strony Radzymina ( na wysokości działki 147). przekazać do 

Zarządu Dróg Powiatowych zgodnie z kompetencją.

- Podanie OSP Lasków o dofinansowanie w wysokości 7.000,00 zł na doposażenie 
jednostki.

W tej sprawie komisja wnioskuje o przyznanie 5.000,00 zł z wydatków bieżących.

Wniosek został poddany pod głosowanie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. wniosek w głosowaniu jawnym
15 głosami „za”

przy obecności 15 Radnych



Podział środków z budżetu Gminy na ochotnicze straże Pożarne w 2012r.

Środki na inwestycje: 100.000,00 zl

OSP Dąbrówka - 60.000,00 zł zakup samochodu

OSP Ślężany - 20.000,00 zł rozbudowa strażnicy(garaż)

OSP Kuligów - 20.000,00 zł remont strażnicy

Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa:

OSP Dąbrówka - 10.000,00 zł 

OSP Chajęty - 9.000,00 zł

OSP Zaścienie - 9.000,00 zł

OSP Lasków - 9.000,00 zł

OSP Kuligów - 9.000,00 zł

OSP Kołaków - 9.000,00 zł

OSP Ślężany - 9.000,00 zł

OSP Ludwinów -  Józefów -  9.000,00 zł 

Zarząd Gminny OSP - 3.000,00 zł 

Ratownictwo Wodne Kuligów -  4.000,00 zł 

Razem: 80.000,00 zł

Wniosek został poddany pod głosowanie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. wniosek w głosowaniu jawnym

15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych

Drugie posiedzenie komisja odbyła w dniu 15 marca 2012r. na którym podjęła następujące 
wnioski:

- dostawienia 2 słupów oświetlenia ulicznego na ulicy Leśnej w Marianowie w kierunku 
drogi powiatowej

Wniosek został poddany pod głosowanie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. wniosek w głosowaniu jawnym

15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych



- o przeprowadzenie przez Komisję rewizyjną kontroli stanowiska ds. budownictwa, 
planowania przestrzennego i modernizacji dróg gminnych pod względem legalności, 

gospodarności, rzetelności, celowości oraz zgodności ze stanem faktycznym

Wniosek został poddany pod głosowanie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka odrzucili ww. wniosek w głosowaniu jawnym:
3 głosami „za”, 6 głosami „przeciw”, 6 głosami „wstrzymującymi”

przy obecności 15 Radnych

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został odrzucony.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 21 marca 2012r. Głównym tematem posiedzenia komisji 

było zajecie stanowiska w sprawie rozbiórki budynku komunalnego w którym jedno 
mieszkanie zajmuje emerytowana nauczycielka. Na posiedzeniu nie podjęto żadnego 
wniosku.

Przewodnicząca komisji oświaty, kultury i sporu p. Maria Wilkowska poinformowała, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 24 lutego 2012r. Tematem posiedzenia komisji było 
zajęcie stanowiska w sprawie zaskarżonej uchwały Nr YI/35/2011 z dnia 28 kwietnia 201 lr. 

w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone 

przez Gminę Dąbrówka. Ustalenia komisji zawarte są w projekcie uchwały przyjętej w 

porządku obrad sesji.

Przewodniczący komisji rewizyjnej poinformował, że komisja rewizyjna odbyła 
posiedzenie w dniu 22 marca 2012r. Tematem posiedzenia było rozpatrzenie skarg na 
działanie Wójta. Ustalenia komisji zawarte są w projekcie uchwały przyjętej w porządku 
obrad sesji.

Przewodniczący komisji budżetowej poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się w 
dniu 26 marca 2012r. Ustalenia komisji zawarte zostały w przygotowanych projektach 
uchwał przyjętych pod obrady sesji.

Ad. 6 Podjęcie uchwał

a) W sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole 
publiczne prowadzone przez Gminę Dąbrówka 

Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIV/98/2012 
z dnia 30 marca 2012r.



- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  glosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie zawiadomienia o przekazaniu podania mieszkańców wsi 
Guzowatka, gmina Dąbrówka dotyczącego lokalizacji przystanku
autobusowego przy drodze powiatowej nr 207 we wsi Guzowatka do
rozpatrzenia Zarządowi Powiatu Wołomińskiego 

Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XIV/99/2012 

z dnia 30 marca 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrówka

Pani Krystyna Augustyniak -  pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka poinformowała, że 
zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt, Rada Gminy do końca marca każdego roku powinna 
podjąć uchwałę w sprawie uchwalenia programu, opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy.
Taki program został opracowany i stanowi załącznik do projektu uchwały.

Do przedstawionego programu radni nie zgłaszali uwag.

Projekt uchwały został odczytany przez prowadzącą obrady.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XIV/100/2012 

z dnia 30 marca 2012r.

- j  e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków na 
fundusz solecki w roku 2013



Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XIV/102/2012 

z dnia 30 marca 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Pan Wójt poinformował,, że na skutek zmian w zasadach udzielania pożyczek z WFOSiGW 
tj. zasad kwalifikowania kosztów istnieje możliwość zwiększenia zaplanowanej do 
zaciągnięcia pożyczki z kwoty 2 844 474,00 zł do 3 230 462 ,00 zł na sfinansowanie zadania 
budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, Józefów ul. Kwiatowa, 
Kuligów Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole _ Chajęty.

Projekt uchwały został odczytany przez przewodniczącą obrad.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIV/102/2012 
z dnia 30 marca 2012 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w  Europejskim Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej w Warszawie

Omawiając projekt powyższej uchwały Wójt poinformował, że pożyczki z Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej udzielane są w ramach Samorządowego Programu 
Pożyczkowego dla jednostek samorządu terytorialnego na finansowanie realizacji 
przedsięwzięć infrastrukturalnych na terenach wiejskich. Fundusz z tytułu udzielenia 
pożyczki nie pobiera prowizji ani żadnych dodatkowych opłat, stosuje preferencyjne zmienne 
oprocentowanie stanowiące równowartość WIBOR 3M którego wartość na dzień dzisiejszy 
wynosi 4,91 %. Z pożyczki można sfinansować inwestycje z zakresu oświaty, zaopatrzenia 
wsi w wodę oraz budowy i remontu dróg gminnych. Nabór wniosków o udzielenie pożyczki 
odbywa się w trybie konkursowym. Jednym z podstawowych warunków przystąpienia do



konkursu jest posiadanie podpisanych umów z wykonawcami na realizację danego zadania 
oraz podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki. Ponadto zaciągnięcie pożyczki może 
nastąpić beż przeprowadzania przetargu.

Projekt uchwały został odczytany przez prowadzącą obrady.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIV/103/2012 
z dnia 30 marca 2012 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

g) W sprawie zmiany budżetu gmina na rok 2012.

Zmiany do uchwały budżetowej przedstawiła Pani Skarbnik

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały budżetowej. 
Radni do przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/104/2012 
z dnia 30 marca 2012 r.

-jednogłośnie - /15 głosami „za

przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

h) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2012-2018.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy.
Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Radni nie zgłaszali uwag do ww. projektu uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XIII/105/2012 

z dnia 30 marca 2012 r.



-jednogłośnie - /15 głosami „za

przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Przed przystąpieniem do podjęcia uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Wójta 
złożonych przez p. przewodniczący komisji rewizyjnej poinformował, że

skargi były rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną i uznane zostały w części za zasadne. 
Przewodniczący odczytał uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na 
działanie Wójta.

Uzasadnienie stanowi załączniki do uchwały

i) W sprawie rozpatrzenia skarg Pana

Odnosząc się do złożonych skarg p. Wójt wyjaśnił, że p. Rosa otrzymał odpowiedź na swoje 

pisma w terminie. Jedynym uchybieniem przekazanych pism było brak pouczenia o 
możliwości odwołania się w ciągu 7 dni od otrzymanego pisma.

Projekt uchwały został odczytany przez prowadzącą obrady.

Radni nie zgłaszali uwag do ww. projektu uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XIV/106/2012 

z dnia 30 marca 2012 r.

- większością głosów - /14 głosami „za, 1 „przeciw”
przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 7 Przyjęcie Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomani za 2011 rok

Do złożonego sprawozdania radni nie zgłaszali uwag.

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Zapobiegania Narkomani za 2011 rok zostało poddane pod głosowanie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. sprawozdanie w głosowaniu jawnym

15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 8 Przyjęcie sprawozdania Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu 
finansowego za 2011 rok.



Sprawozdanie zostało omówione przez Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Panią Annę 
Maniecką. Wystąpienie stanowi załącznik do protokołu.

Pan Aleksander Załęski -  zapytał czy średnia liczba 15 uczestników jest na wszystkich 
zajęciach, czy na każdym z osobna

Odpowiadając p. Dyrektor wyjaśniła, że liczba ta jest zmienna i średnio na każdym zajęciu 
jest 15 uczestników.

Sprawozdanie Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego za 2011 rok. 
zostało poddane pod głosowanie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. sprawozdanie w głosowaniu jawnym
15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Prowadząca obrady ogłasza 15 minutową przerwę. Wznawiając obrady przewodnicząca 
stwierdza, że w sesji uczestniczy 12 na 15 Radnych.

Ad. 9 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

- Starostwo Powiatu Wołomińskiego - Powiatowy Rzecznik Konsumentów - pismo syg. 
Akt PRK 733-2.1.2012 na temat nowelizacji ustawy o utrzymaniu w czystości i porządku w 
gminach. Przekazano do Zastępcy Wójta.

- Maria Wilkowska -  w sprawie przystąpienia do zadania „zagospodarowanie centrum wsi 
Guzowatka -  2 etap budowy chodnika” najpóźniej w okresie wakacji tj. lipiec -  sierpień 
2012 .

- Edward Kryszkiewicz Radny wsi Dąbrówka -  o przedłużenie linii energetycznej i założenia 
na niej lamp na odcinku Dąbrówka -  Lasków -  przekazano do komisji zdrowia spraw 
socjalnych i porządku publicznego

Aleksander Załęski — o instalację oświetlenia w Kuligowie na części zabudowanej ul. 

Radzymińskiej- przekazano do komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego.

pismo skierowane do Wójta do wiadomości 
Rada Gminy o zatwierdzenie podziału nieruchomości dz.. ew. nr 73/9 i 212 zgodnie z 
wnioskiem z dnia 218 lica 2012r.

- Pan . - odniesienie do uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na
działanie Wójta

Piekarnia „Żytnia” -  o przydzielenie punktu sprzedaży alkoholu

wysokoprocentowego w sklepie spożywczym do komisji zdrowia spraw socjalnych i 
porządku publicznego.



- Komisariat Policji w Radzyminie -  o wyasygnowanie z budżetu gminy środków w kwocie 
12.250 zł na dofinansowanie do zakupu samochodu służbowego

- Instytut Meteorologii i Gospodarki Wodnej w Warszawie -  o uwzględnienie w uchwalanych 
w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, 

miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego stosownych zapisów 

uniemożliwiających lokalizację turbin wiatrowych i wysokich masztów w sąsiedztwie stacji 

radarowych.

Odnosząc się do budowy chodnika w Guzowatce p. Wójt poinformował, że w dniu 

dzisiejszym wystosował pismo powiatu o przyspieszenia prac odwodnieniowych. Na 
jednym , że spotkań w zarządzie dróg powiatowych wyraził chęć złożenia deklaracji aby 

wykonanie odwodnienie i chodnika połączyć jako jedno zadanie, które mogłoby zostać 

wykonane przez powiat lub gminę po uprzednim zawarciu stosownego porozumienia.

Odnośnie podania p. Wójt poinformował,, że po uzupełnieniu dokumentów przez
wnioskodawczynię wydana została ostateczna decyzja podziałowa.

Odnośnie pisma P . , p. Wójt powiedział, że nowum sprawy może być budowa
budynków bliźniaczych na działce o powierzchni 1000 m. Przygotowanie wyjaśnienia zostało 
zlecone pracownikowi merytorycznemu p. Tadeuszowi Stańczakowi.

Odnośnie podania p. , Wójt stwierdził, że problemem uzyskania pozwolenia na

sprzedaż napojów alkoholowych wysokoprocentowych jest zbyt bliska odległość od kościoła. 
Należy odnieść się do zapisów zawartych w uchwałach w sprawie usytuowania punktów 

sprzedaży i ustalenia liczy punktów.

Odnośnie zabezpieczenia środków na zakup samochodu dla komisariatu policji w 

Radzyminie, p. Wójt poinformował, że w budżecie gminy na potrzeby policji zabezpieczone 

jest 70 tys, zł na urządzenie pomieszczeń w budynku agronomówki.

Następnie głos zabrał p. Tadeusz Stańczak który wyjaśnił, że prawo budowalane dopuszcza 

zabudowę bliźniaczą na działce o powierzchni 1000 m. Swoje stanowisko poparł 
uzasadnieniem i interpretacją urbanisty.

Ad. 10 Sprawy różne i wolne wnioski

Pan poruszył sprawę związaną z lokalizacja pierwszego przystanku od
strony Radzymina stwierdzając, że sprawa ta bardzo zbulwersowała społeczeństwo 

Guzowatki.. Mieszkańcy na zebraniu wiejskim wypowiedzieli się odnośnie lokalizacji 
przystanku podejmując stosowane uchwały. Zdaniem większości mieszkańców przystanek 
powinien zostać w dotychczasowym miejscu. Rada Gminy podjęła uchwałę o przekazaniu 
sprawy do Starosty a starosta przekazuje sprawę do rozpatrzenia Wójtowi. Pan prosił
o upoważnienie Wójta aby mógł zająć tą sprawą.

Pan powiedział, że obecnie przystanek znajduje się w pobliżu jego posesji,

a w przypadku podziału działki przy której obecnie został ustawiony przystanek sprawa się



powtórzy. Pan potwierdził wypowiedź swojego przedmówcy, że Rada powinna

upoważnić Wójta aby mógł sam personalnie podjąć decyzję odnośnie lokalizacji spornego 
przystanku.

p. . prosiła o realizacje uchwały zebrania wiejskiego.

Mecenas wyjaśnił, że sprawą lokalizacji przystanku powinien zająć się powiat, ponieważ 

znajduje się on przy drodze powiatowej, jednak sprawa zbiorowego transportu lokalnego 

należy do zadań własnych gminy. Jeżeli sprawa zostanie przekazana z powiatu do gminy 
będzie realizowana przez gminę, z tym jednak, że będzie musiała uzyskać aprobację 
właściciela drogi.

p. stwierdziła, że przystanek istniał w spornym miejscu tj. przy działce 147 od 40
lat, nie było żadnych innych lokalizacji i nadal powinien pozostać w tym miejscu.

p. zabierając ponownie głos stwierdził, że sprawa toczy się już 7 miesięcy. Rada

zgodnie z ustawą samorządowa powinna upoważnić Wójta do ustalenia miejsca lokalizacji 
spornego przystanku autobusowego.

Odnosząc się do tematu przystanku Wójt stwierdził, że gmina powinna zająć się tym 
tematem. Zebranie wiejskie podejmując uchwałę w sprawie lokalizacji przystanku 
większością głosów zadecydowało gdzie ma zostać postawiony znak. Rada podejmując 

uchwałę o przekazaniu sprawy do powiatu uniemożliwiła zajęcie się tą sprawą. Stanowisko 

Wójta - jeżeli nie w tym samym miejscu to w niedalekiej odległości.

Pani Wilkowska Maria poinformowała, że mieszkańcy Guzowatki zostali podzieleni na trzy 

grupy. Wskazali trzy miejsca lokalizacji przystanku autobusowego na zebraniu wiejskim. 

Spór nie potrzebny. Ponieważ spór trwał a decyzja wskazania właściwego miejsca była 
trudna do podjęcia, które z tych trzech miejsc wskazanych przez mieszkańców jest najbardziej 

zasadne i zgodne z przepisami ruchu drogowego i warunkami bezpieczeństwa Rada Gminy 
podjęta uchwałą przekazała możliwość podjęcia decyzji Powiatowemu Zarządowi Dróg w 

Wołominie, czyli właścicielowi drogi. Powiatowy Zarząd Dróg po rozpatrzeniu wszystkich 

trzech lokalizacji wskazanych przez mieszkańców Guzowatki i przekazanych w formie 

uchwały przez Rade Gminy wybrał jedno i usytuował tam przystanek autobusowy stawiając 
znak w postaci słupka. Według p. Wilkowskiej jest to miejsce właściwe i przystanek winien 

pozostać w tym miejscu a mieszkańcy mając teraz ważniejsze sprawy jak choćby sprawa 
budowy chodnika i odwodnienia oraz realizacja tej inwestycji.

p. Malinowska Barbara -  podniosła sprawę przewoźników, którzy nie wiedzą w którym 

miejscu mają się zatrzymać, a jeszcze nasyła się na nich kontrole.

p. Tadeusz Ziółkowski -  powiedział, że mieszkańcy Chajęt korzystający z przystanku w 
Guzowatce opowiadają się za starą lokalizacją.

p. Jacek Ruciński prosił o podjęcie stanowiska odnośnie lokalizacji spornego przystanku w 
jak najkrótszym czasie.



Pani Paciorek Leokadia prosiła o ustawienie aiioy z nawą miejscowości Działy Czarnowskie.

Pani Matak Anna -  ustawienie znaku z nazwą miejscowości Chruściele, p. Augustyniak 

Sylwester ustawienie znaku z nazwą wsi Dręszew.

odprowadzającego wodę z drogi który jest zakryty przy posesji p.Wilkowskiego.

Pan Wójt wyjaśnił, że sprawa melioracji leży w kompetencji starostwa powiatowego wydział 
ochrony środowiska.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło nawiązała do tematu budowy linii oświetlenia ulicznego 

podziękowała wszystkim osobom które były zaangażowane w sprawę wyjaśnienia 

niewłaściwego ustawienia słupów w Marianowie, sprawa została wyjaśniona i załatwiona 
pozytywnie dla mieszkańców ulicy Leśnej w Marianowie.

Ad. 11 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

obrady XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Przewodnicząca Rady Gminy

Pani Maria Wilkowska zapytała do kogo zwrócić się ze sprawa rowu melioracyjnego

Protokołowała


